

دعوة المشاركة في الدورة التدريبية القادمة

Tadreeb Invitation For The Next Training Cycle

Greetings,

We are pleased to invite you to participate in the training program at KFUPM. This program is a crucial academic requirement for our students to graduate, providing them with valuable hands-on experience. It also offers your company fresh perspectives and the opportunity to identify potential future employees.

Student performance will be monitored and evaluated by both the company supervisor and his academic advisor at the university, ensuring a productive and beneficial experience for all parties involved.

Training Details:

Type	Start Date	End Date	Duration
Internship	January 12, 2025	May 15, 2025	16 weeks

Name of Training Cycle:

202420 – Internship Training (INT-202420)

For a step-by-step guide on **how to register** and post training opportunities, please refer to:

[Registration Instructions](#)

Registration Link:

[Tadreeb Website](#)

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

يسعدنا دعوتكم للمشاركة في برنامج التدريب بجامعة الملك فهد للبترول والمعادن (KFUPM). يعد برنامج التدريب أحد المتطلبات الأكاديمية لتخرج طلابنا، حيث يوفر لهم خبرة عملية قيمة، كما يتيح لشركتكم رؤى جديدة وفرصة لاكتشاف والتعرف على قدرات الطلاب لتوظيفهم مستقبلاً.

سيتم متابعة وتقييم أداء الطلاب من قبل المشرف في العمل الموجه الأكاديمي في الجامعة، مما يضمن تجربة منتجة ومفيدة لجميع الأطراف المعنية.

تفاصيل البرنامج التدريبي:

النوع	تاريخ البدء	تاريخ الانتهاء	المدة
الفصلي	12 رجب 1446هـ	17 ذو القعدة 1446هـ	16 أسبوع

اسم الفترة التدريبية:

202420 – التدريب الفصلي (INT - 202420)

للحصول على دليل مفصل حول **كيفية التسجيل** ونشر فرص التدريب، يرجى الرجوع إلى:

[تعليمات التسجيل](#)

رابط التسجيل:

[موقع تدريب](#)

لأي استفسار أو مزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع قسم التدريب على:

For any inquiries or more information, please contact Training Department at:

Stuttraining@kfupm.edu.sa



إدارة توظيف وتدريب الطلاب

Student Employment & Training Department

For Training: stuttraining@kfupm.edu.sa

For Employment: emp-training@kfupm.edu.sa

Deanship of Student Affairs, King Fahd University of Petroleum & Minerals (KFUPM)

Dhahran, Eastern Province, Saudi Arabia